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VANHUSNEUVOSTON KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA:  

 

1 § Kokouksen avaus  

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo10.00 

 

2 § Edellisen kokouksen pöytäkirja 

 

Todettiin kokouksen kulun mukaiseksi 

 

3 § Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus  

 



Kokous todettiin päätösvaltaiseksi 

 

4 § Kunnanjohtaja Toni Leppänen mukana kokouksessa: 

 

- vanhusneuvoston jäsenet esittäytyivät Tonille ja esittivät kysymyksiä ajankohtaisista ja 

askarruttavista aiheista 

- Aiheiksi nousivat mm. hyvinvointialue sekä kunnille jäävä hyvinvointityö, järjestö-, yhdistys- ja 

seurayhteistyö → yhdessä tekemistä ja suunnittelua, ikäihmisten hoivapalvelut sekä 

omaisihoitajien asiat, Ruoveden pitkät välimatkat, yli 65-vuotiaiden kasvava määrä, 

vanhusneuvostoa koskevissa asioissa kunnanhallituksen tulisi huomioida myös vanhusneuvoston 

mielipide → toimintatapojen muutos, vanhusneuvoston näkyvyys, jatkossa erilliset vanhus- ja 

vammaisneuvostot vai yhteinen, vanhusneuvostosta edustus lautakuntiin ja valtuustoon → 

hallintosääntöön muutos niin, että mahdollisesti elokuussa 2023 voisi toteutua  

 

5 § Toimintakertomus 2022 

 

Toimintakertomus täydennetty ja se toimitetaan jäsenille erillisenä sähköpostin liitteenä. 

 

6 § Vireyttä seniorivuosiin – ikääntyneiden ruokasuositukset käytäntöön -hanke 

 

Helena kertoi hieman taustaa. Paula Almqvist kertoi, että Pirkanmaan Marttojen Reija Setälä (Hämeen 

piiriliiton jäsen) menossa kurssille aiheesta ja tulee kesällä pitämään kurssia Ruovedelle. Mukaan sitten 

myös vanhusneuvoston jäseniä. 

Helena Korppoo oli yhteydessä Maa- ja kotitalousnaisien Heidi Kuutti-Selkeeseen ja luvannut toimia heidän 

yhdyshenkilönään hankkeessa. 

Mirka Koskela kertoi, että myös Honkalakoti ry tulee innolla mukaan hankkeeseen sekä tiedotusta voidaan 

hoitaa hyvin voimanpesien kautta. 

  

7 § Vanhusneuvoston näkyvyyden lisääminen 

 

Mietitty olisiko hyvä kehitellä vanhusneuvostolle logo vai mennäänkö kunnan logolle. Päivi Silvonen ottaa 

yhteyttä Ruovesi-lehteen ja kutsuu heidät seuraavaan kokoukseen sekä kertoo vanhusneuvoston 

toiminnasta ja antaa heille myös toimintasuunnitelman 2023. 

 

8 § Vanhusneuvoston kokoonpanon miettiminen 

 

Jokainen vanhusneuvoston jäsen ottaa puheeksi omassa järjestössään/ yhdistyksessään vanhusneuvoston 

uudelleen nimeämisen ja pohtivat jatkaako heiltä sama edustaja ja nimeävätkö uuden. 



 

Todettiin, että kaikista yhdistyksistä ja järjestöistä ei ole vanhusneuvostossa edustusta (esim. Murole-

Teiskon eläkeläiset, SPR, Seurankunta). Kun keväällä 2023 on vanhusneuvoston uudelleen nimeämisen aika, 

pyritään saamaan kaikista halukkaista järjestöistä ja yhdistyksistä edustus. Laitetaan esimerkiksi ilmoitus 

Ruovesi-lehteen ja pyydetään ilmoittamaan yhdyshenkilö. Näin vältetään se, että unohdetaan itse kutsua 

joku tietty yhdistys mukaan. 

 

9 § Muut asiat 

 

• Helena Korppoo toi esille, että ATK-Seniorit Mukanetti ry pitää Ruoveden kirjastossa 

digilaitteiden opastustilaisuuksia. Lisäksi suunniteltuna yhteinen tilaisuus Vanhusneuvoston 

jäsenille ja Eläkeliitolle to 23.2.2023 klo 11.30–13. Pidettiin tärkeänä ja päätettiin mennä 

mukaan mahdollisuuksien mukaan. 

 

• Kunnanhallituksen päätöksen mukaan (pöytäkirja 1.11.2021) nykyisen vanhusneuvoston 

toimintakausi päättyisi 31.5.2023. Toiminta on juuri alkanut ja päässyt vauhtiin. Olisiko 

nykyisen kokoonpanon mahdollista vielä jatkaa? 

➔ Keskusteltu asiasta kunnanjohtaja Toni Leppäsen kanssa. Keväällä vanhusneuvostolta 

esitykset vanhusneuvoston kokoonpanosta 1.6.2023-31.5.2025 ajalle. Kunnanhallitus 

vahvistaa. 

 

• Olemme virallisesti vanhus- ja vammaisneuvosto, mutta vammaisneuvoston edustajia ei ole 

ollut. Käyty keskustelua säilytäänkö yhteisenä neuvostona vai tulisiko molemmat olla 

erillään. Tehdään vielä talven aikana selvitystä Ruovedellä vaikuttavista vammaisjärjestöistä 

ja pohditaan, ketä saataisiin lähtemään mukaan. Huhtikuussa Toni Leppäsellä tulisi olla 

tieto selvityksen tuloksista ja tehdään sitten pohdintaa millä kokoonpanolla vanhus- ja 

vammaisneuvostot jatkavat. Toni Leppänen tekee tästä esityksen kunnanhallitukselle 

toukokuussa 2023. 

 

• Maire Hietanen päivitti kuulumisia Iltaruskosta. 

 

• Salme Lehtonen menee 15.2.2023 ensimmäiseen alueelliseen vanhusneuvostokokoukseen 

Tampereelle 

 

• Helena kysyi, kuinka järjestämme tiedonkulun kunnanhallituksen ja järjestöjen/ yhdistysten 

välillä. Asiaa pohdittu ja todettu, että yhdyshenkilönä toimivat vanhusneuvoston jäsenet, 

jotka tiedottavat asioista omien yhdistystensä ja järjestöjensä väelle sekä tuovat niistä 

tietoa takaisinpäin. 

 



• Raija Valonen jää pois vanhusneuvostosta ja hänen varajäsenenään toimii Paula Almqvist. 

Ruoveden omaishoitajat ja läheiset ry:ssä selvittävät kuka on heiltä jatkossa edustaja ja 

varajäsen. 

 

10 § Seuraavan kokouksen sopiminen 

 

Kokous Tapiolassa maanantaina 20.2. klo10.30.  

Anna Helin ilmoitta Ruovesi-lehteen kokousajan ja -paikan, jotta saadaan kyläläisiä mukaan. Mirka Koskela 

mainostaa Väärinmajan voimanpesässä. 

 

11 § Kokouksen päättäminen 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo11.57 

 


